

# NEWMAC RESOURCES INC.

[www.newmacresources.com](http://www.newmacresources.com)

## Suspension of Trading

**April 15, 2020.** Newmac Resources Inc. (“Newmac” or the “Company”) TSX-V: NER) announced that effective February 3, 2020, the TSX Venture Exchange (the “Exchange”) suspended trading in the Company’s securities as a result of a Cease Trade Order ("CTO") issued by the British Columbia Securities Commission. The Cease Trade Order was revoked on February 13, 2020. The Company is in the process of getting the securities traded again.

Respectfully submitted  
ON BEHALF OF THE BOARD

*“Han Xin (Harrison) Wu”*  
Han Xin (Harrison) Wu  
CEO

For further information, please contact:

Contact Name: Valent Chan, CFO  
Telephone Number: (604)974-9990

**Neither the TSX Venture Exchange nor its Regulations Services Provider (as that term is defined in the policies of the TSX Venture Exchange) accepts responsibility for the adequacy or accuracy of this news release.**

## 暂停交易

2020年4月15日。Newmac Resources Inc. (“Newmac”或“公司”) TSX-V : NER) 宣布，因BC证券委员会发布的《停止交易令》 (“CTO”)，自2020年2月3日起，多伦多证券交易所创业板 (“交易所”) 暂停交易本公司的证券。停止贸易令于2020年2月13日被撤销。公司正在申请重新恢复证券交易。

谨此提交  
代表董事会

“Han Xin (Harrison) Wu”  
Han Xin (Harrison) Wu  
CEO